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ACTA DE LA SESIÓN EXTRAORDINARIA  CELEBRADA  POR EL AYUNTAMIENTO 
PLENO EL DÍA VEINTITRÉS DE MARZO DE DOS MIL DIECISIETE

En la ciudad de Burriana a veintitrés de marzo de dos mil diecisiete, se reúnen en el 
Salón de Sesiones de la casa consistorial del Ayuntamiento de Burriana asistidos por la 
secretaria general Dª Iluminada Blay Fornas, y los señores y señoras siguientes:

ALCALDESA
Dª. MARIA JOSÉ SAFONT MELCHOR (PSOE)

TENIENTES DE ALCALDE
1º. D. VICENT GRANEL CABEDO (Compromís)
2º. D. CRISTOFER DEL MORAL ESPINOSA (Se puede Burriana)
3º. D. VICENTE APARISI JUAN (PSOE)
4º. Dª. MARIA ROMERO CANO (Compromís)
5º. Dª. Mª CRISTINA RIUS CERVERA (PSOE)
6º. D. JAVIER GUAL ROSELL (PSOE)
7º. D. MANUEL NAVARRO RUIZ (Se puede Burriana)

CONCEJALES
D. BRUNO ARNANDIS VENTURA (PSOE)
Dª. Mª LLUÏSA MONFERRER AGUILELLA (PSOE)
D. SANTIAGO ZORÍO CLEMENTE (Compromís)
D. JUAN FUSTER TORRES (PP)
Dª. ANA MONTAGUT BORILLO (PP) 
Dª. VICTORIA MARÍA MARÍN FUENTES (PP)
D.ª Mª CONSUELO SUAY MONER (PP)
Dª. MARIOLA AGUILERA SANCHIS (CIBUR)
D. ANTONIO SÁNCHEZ AVILÉS (CIBUR)
Dª. Mª JESÚS SANCHIS GUAL (Ciudadanos)

AUSENTES
D. CARLOS SOLÁ PERIS (PP)
D. ÍÑIGO LOSADA BREITLAUCH (PP)

La Sra. presidenta declara abierta la sesión, siendo las 9 horas y 45 minutos, y se pasa 
seguidamente a leer y resolver los asuntos comprendidos en el orden del día.

1.-  TOMA DE CONOCIMIENTO, EN SU CASO, DE LA RENUNCIA AL CARGO DE 
CONCEJAL DEL AYUNTAMIENTO DE BORRIANA, PRESENTADA POR D. ENRIQUE 
SAFONT MELCHOR (Secretaría) (Exte. G- 5810/2015)

Por la Secretaria se da cuenta  propuesta de la Secretaría, del siguiente tenor literal:

“Dada cuenta del escrito de renuncia al cargo de concejal, presentado por el Concejal 
de esta Corporación, D. Enrique Safont Melchor, que fue elegido por la candidatura 
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presentada  por  el  PARTIDO  POPULAR  (PP)  y  debiendo,  en  consecuencia,  tomar 
conocimiento de la misma y procederse a su correspondiente sustitución.

A la vista de la normativa aplicable y de conformidad con lo establecido en la Instrucción 
de la Junta Electoral Central de 10 de julio de 2003, el Ayuntamiento Pleno ACUERDA:

PRIMERO.-  Tomar conocimiento de la renuncia del Concejal de esta Corporación, D. 
Enrique Safont Melchor, que fue elegido por la candidatura presentada por el PARTIDO 
POPULAR (PP), que se hace efectiva en este acto.

SEGUNDO.- Remitir certificación del presente acuerdo a la Junta Electoral Central, a los 
efectos de que proceda a la correspondiente sustitución, conforme a lo dispuesto en la Ley 
Orgánica de Régimen Electoral  General,  mediante la expedición y posterior remisión a 
esta  Corporación  de  la  credencial  acreditativa  de  la  condición  de  electo  en  favor  del 
candidato  al  que  corresponde  cubrir  la  vacante  producida,  que  a  juicio  de  este 
Ayuntamiento, es D. Alejandro Clausell Edo, que ocupa el siguiente puesto en la lista de la 
candidatura  presentada  por  el  PARTIDO  POPULAR  (PP),  a  las  elecciones  locales 
celebradas el día 24 de mayo de 2015.”

Con relación al fondo del asunto, se producen estas intervenciones: 

Sr.  Gual:  “Simplemente  para  que  conste  en  acta,  en  nombre  del  Grupo  Municipal 
Socialista y a título personal, quiero agradecer el trabajo desarrollado por el Sr. Safont 
durante todos estos años; porque es una evidencia (eso sí que es objetivo) que ha tenido  
interés en su trabajo… Otra cosa son las ideas políticas de cada uno… Y a nivel personal 
igualmente quiero desearle la mejor de las fortunas, salud, y éxito. Y que ha sido todo un 
placer compartir corporación con él durante este tiempo… Y que me lo he pasado muy 
bien debatiendo con él, y eso siempre está bien.”

Sra. Sanchis: “Yo también quiero decir que lamento muchísimo que el Sr. Safont nos haya 
dejado. También quiero desearle lo mejor, y nada, espero que algún día pueda volver otra 
vez aquí.”

La Corporación queda enterada.

2.- SOLICITUD, EN SU CASO, DE LA INCLUSIÓN EN EL PLAN DE COOPERACIÓN 
PROVINCIAL DE OBRAS Y SERVICIOS DE LA DIPUTACIÓN DE CASTELLÓN PARA 
EL EJERCICIO 2017 (PLAN CASTELLÓN 135) DE REFORMA INTERIOR PARA LA 
CONSTRUCCIÓN DE UN MÓDULO DE DESPACHOS EN EL ANTIGUO RECINTO 
MUNICIPAL DE LA BOSCA Y DE LA MEJORA DE LA EFICIENCIA ENERGÉTICA DE 
LAS  INSTALACIONES  DE  ALUMBRADO  EXTERIOR  DEL  RECINTO 
POLIDEPORTIVO DE LLOMBAI” (Área II. Neg. Urbanismo) (Expte. G -201/2017)

Sometida la ratificación de la inclusión del asunto en el orden del día a la consideración 
de  la  Corporación,  los  veinte  miembros  presentes  le  prestan  unánime  aprobación. 
Consecuentemente, se ratifica la inclusión del asunto en el orden del día.

Por la Secretaria se da cuenta de dictamen de la Comisión Informativa Permanente de 
Urbanismo y Medioambiente, del siguiente tenor literal:

“Vistas las Bases reguladoras del Plan de Cooperación Provincial de Obras y Servicios de 
la Diputación  Provincial  de Castellón para el  ejercicio 2017 (PLAN CASTELLÓN 135), 
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publicadas en el Boletín Oficial de la Provincia núm. 23, de 23 de febrero de 2017;  así 
como la convocatoria que abre el plazo para la presentación de solicitudes publicada en el 
Boletín núm. 24, de 25 de febrero de 2017.

Vista la Providencia de la Alcaldía Presidencia que manifiesta la conveniencia de que se 
incluyan en el citado Plan de Cooperación Provincial de Obras y Servicios de la Diputación 
Provincial  de  Castellón  para  el  ejercicio  2017  (PLAN CASTELLÓN 135) las  obras  de 
“Reforma interior para la construcción de un módulo de despachos en el antiguo 
recinto  municipal  de  la  Bosca”  y  de  “Mejora  de  la  eficiencia  energética  de  las 
instalaciones  de  alumbrado  exterior  del   recinto  polideportivo  de  Llombai”, 
enmarcadas  en  la  línea  de  actuaciones  competencia  municipal  descritas  en  la  Base 
Primera reguladora del  Plan de Cooperación Provincial,  concretamente en el  punto 1):  
“Actuaciones de inversión real (obra)”; ya que la obras referidas suponen una inversión de 
indudable interés social. 

Visto  que  según  las  citadas  bases,  el  importe  asignado  al  Ayuntamiento  de  Burriana 
asciende a 150.000 €.

Vistas  las  necesidades  de  este  Ayuntamiento  de  reformar  y  mejorar  las  instalaciones 
deportivas arriba citadas.

Vistos los informes del ingeniero de caminos municipal, el informe propuesta de la jefa de 
la Sección II de este Ayuntamiento, y demás documentación que obra en el expediente 
tramitado al efecto; así como el dictamen favorable emitido por la Comisión Informativa de 
Urbanismo y Medio  Ambiente, el Ayuntamiento Pleno A C U E R D A: 

PRIMERO:   Solicitar  la  inclusión  de  este  Ayuntamiento  en  el  Plan  de  Cooperación 
Provincial de Obras y Servicios de la Diputación Provincial de Castellón para el ejercicio 
2017 (PLAN CASTELLÓN 135) de las siguientes actuaciones de inversión real (obras):

Título de la Actuación
Presupuesto de 
ejecución por 
contrata  (€)

Honorarios 
de 

dirección 
obra  (€)

Honorarios 
de 

coordinació
n SS  (€)

Total 
presupuest

o  (€)

Reforma  interior  para  la 
construcción  de  un  módulo 
de despachos en el antiguo 
recinto  municipal  de  la 
Bosca

122.035'50 2.541 423'50 125.000

Mejora  de  la  eficiencia 
energética  de  las 
instalaciones  de  alumbrado 
exterior  del   recinto 
polideportivo de Llombai

44.516 484 45.000

TERCERO:  Comprometerse a la aportación económica en la cuantía que exceda de la 
cantidad máxima subvencionable.

CUARTO:   Comunicar  el  presente  acuerdo  a  la  Excma.  Diputación  Provincial  de 
Castellón”.

Sometida  la  urgencia  del  asunto  a  la  consideración  de  la  corporación,  los  dieciocho 
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miembros presentes lo aprueban por unanimidad.
 

Con relación al fondo del asunto se producen las siguientes intervenciones: 

Sr.  Gual:  “Como ustedes  conocen  el  expediente,  tampoco lo  haré demasiado largo… 
Quiero  agradecer  en  primer  lugar  el  dictamen  favorable  de  los  grupos  políticos  en  la 
comisión.  Como  ustedes  saben,  ha  sido  un  proceso  muy  breve  (un  mes).  El  propio 
Presidente de la Diputación Provincial ya dijo que iba a ser un procedimiento ágil; y ha sido 
un  proceso muy ágil.  El  calendario  es  el  que es;  el  personal  con el  que cuenta este 
ayuntamiento es el personal que tenemos. No obstante, queremos agradecer el trabajo de 
los funcionarios que han trabajado para sacar adelante el proyecto lo antes posible. 

Y como ustedes saben, esto deriva de los antiguos POYS. Así como el año pasado 
no  estábamos  especialmente  satisfechos  de  la  oferta  que  se  hacía  por  parte  de  la 
Diputación, este año sí que queremos agradecer el trabajo de todos los grupos políticos 
que tienen representación en la Diputación de Castellón; porque entendemos que la oferta 
es mejor, que no limita la autonomía municipal (que entendemos que el año pasado sí que 
venía limitada). Pero no voy a entrar en este momento a debatir lo que se hizo el año  
pasado o se dejó de hacer; sino que entendemos que con este dinero podemos hacer 
cosas  buenas  para  Borriana,  invertimos  en  prioridades.  Y  entendemos  que  era 
absolutamente prioritario lo que traemos hoy al Pleno; que es por una parte, la reforma 
interior del módulo de despachos del Polideportivo La Bosca, que es una reivindicación 
histórica por parte de todas las personas que vienen utilizándolo, y de los equipos que 
venían utilizándolo,  porque no estaba en un buen estado.  Y después,  la mejora en la 
eficiencia energética en el Campo de fútbol  Llombai, donde además de los recursos de la 
Diputación, este Ayuntamiento también va a destinar dinero.

Por todo esto, les pido su voto favorable.”

Sr. Fuster: “En primer lugar, quiero decir que nos alegramos de que la Diputación (un año 
más) colabore, y que a través del plan podamos desarrollar inversiones en el municipio. Si 
bien es cierto que estas inversiones serán bien recibidas, de la misma manera hay muchas 
cosas que hacer y que mejorar. Y a lo mejor también habría estado muy  bien replantear 
otro tipo de inversiones.

Y después,  otra cosa que dejo para la reflexión… La situación que tenemos a 
través del informe de Intervención. Se establece que tenemos un incumplimiento. Y ese 
incumplimiento espero que después no nos haga arrepentirnos de con el dinero que nos 
llega y podríamos destinarlo a gasto corriente que tenemos en el Presupuesto, tener que 
destinarlo o aplicarlo a subidas de impuestos a los vecinos de Borriana.”

Sometido  el  asunto  a  la  consideración  de  la  corporación,  los  dieciocho  miembros 
presentes del Ayuntamiento Pleno les prestan  unánime aprobación, y así lo declara la 
presidencia.

Y sin  más asuntos de qué tratar,  la Presidencia levanta la sesión a las 9 horas y 55  
minutos, de la cual, como Secretaria, doy fe, y para que conste extiendo la presente acta 
que firmo  junto con la Sra. Alcaldesa.

 LA  ALCALDESA LA SECRETARIA ,  

Documento firmado electrónicamente al margen
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA REALITZADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
EL DIA 23 DE MARÇ DE 2017

A la ciutat de Borriana, el 23 de març de 2017, es reuneixen a la sala de sessions de la 
casa  consistorial  de  l'Ajuntament  de  Borriana,  assistits  per  la  secretària  general,  Sra. 
Iluminada Blay Fornas, els senyors i senyores següents:

ALCALDESSA
SRA. MARIA JOSÉ SAFONT MELCHOR (PSOE)

TINENTS D'ALCALDE
1r. SR. VICENT GRANEL CABEDO (Compromís)
2n. SR. CRISTOFER DEL MORAL ESPINOSA (Se Puede Burriana)
3r. SR. VICENTE APARISI JUAN (PSOE)
4a. SRA. MARIA ROMERO CANO (Compromís) 
5a. SRA. M. CRISTINA RIUS CERVERA (PSOE)
6é. SR. JAVIER GUAL ROSELL (PSOE)
7é. SR. MANUEL NAVARRO RUIZ (Se Puede Burriana)

REGIDORS
SR. BRUNO ARNANDIS VENTURA (PSOE)
SRA. M. LLUÏSA MONFERRER AGUILELLA (PSOE)
SR. SANTIAGO ZORÍO CLEMENTE (Compromís)
SR. JUAN FUSTER TORRES (PP)
SRA. ANA MONTAGUT BORILLO (PP) 
SRA. VICTORIA MARÍA MARÍN FUENTES (PP)
SRA. M. CONSUELO SUAY MONER (PP)
SRA. MARIOLA AGUILERA SANCHIS (Cibur)
SR. ANTONIO SÁNCHEZ AVILÉS (Cibur)
SRA. M. JESÚS SANCHIS GUAL (Ciudadanos)

ABSENTS
SR. CARLOS SOLÁ PERIS (PP)
SR. ÍÑIGO LOSADA BREITLAUCH (PP)

La Sra. presidenta declara oberta la sessió, quan són les 9 hores i 45 minuts, i es passa a 
continuació a llegir i resoldre els assumptes compresos en l'ordre del dia.

1.-  PRESA  DE  CONEIXEMENT,  SI  ESCAU,  DE  LA  RENÚNCIA  AL  CÀRREC  DE 
REGIDOR  DE  L'AJUNTAMENT  DE  BORRIANA,  PRESENTADA PER  SR.  ENRIQUE 
SAFONT MELCHOR (Secretaria) (exp. G- 5810/2015)

La Secretaria dóna compte de proposta de la Secretaria, del següent tenor literal:

“Donat compte de l'escrit de renúncia al càrrec de regidor, presentat pel regidor d'aquesta 
corporació Sr. Enrique Safont Melchor, que va ser triat per la candidatura presentada pel  
PARTIT POPULAR (PP), i devent, en conseqüència, prendre’n coneixement i procedir-se a 
la seua corresponent substitució.

A la vista de la normativa aplicable i de conformitat amb el que estableix la Instrucció de la 
Junta Electoral Central de 10 de juliol de 2003, el Ple de l'Ajuntament ACORDA:
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PRIMER.-  Prendre  coneixement  de  la  renúncia  del  regidor  d'aquesta  corporació  Sr. 
Enrique  Safont  Melchor,  que  va  ser  triat  per  la  candidatura  presentada  pel  PARTIT 
POPULAR (PP), la qual es fa efectiva en aquest acte.

SEGON.- Remetre certificació del present acord a la Junta Electoral Central, a l'efecte que 
procedisca a la corresponent substitució, d’�acord amb el que disposa la Llei orgànica de 
règim electoral general, mitjançant l'expedició i posterior remissió a aquesta corporació de 
la credencial  acreditativa de la condició d'electe en favor del  candidat  a qui  correspon 
cobrir  la  vacant  produïda,  que,  segons  el  parer  d'aquest  Ajuntament,  és  Sr.  Alejandro 
Clausell  Edo,  que ocupa el  següent  lloc  en  la  llista  de  la  candidatura  presentada pel 
PARTIT POPULAR (PP), a les eleccions locals realitzades el dia 24 de maig de 2015.”

En relació amb el fons de l'assumpte, es produeixen aquestes intervencions: 

Sr. Gual:  “Simplement perquè conste en l’acta, en nom del Grup Municipal Socialista i a 
títol personal, vull agrair el treball desenvolupat pel Sr. Safont durant tots aquests anys;  
perquè és una evidència (això sí que és objectiu) que ha tingut interés en el seu treball… 
Una altra cosa són les idees polítiques de cada u… I en l’àmbit personal igualment vull 
desitjar-li  la  millor  de  les  fortunes,  salut  i  èxit.  I  que  ha  sigut  tot  un  plaer  compartir  
corporació amb ell durant aquest temps… I que m'ho he passat molt bé debatent amb ell, i 
això sempre està bé.”

Sra. Sanchis: “Jo també vull dir que lamente moltíssim que el Sr. Safont ens haja deixat. 
També vull desitjar-li el millor, i res, espere que algun dia puga tornar una altra vegada ací.”

La corporació en queda assabentada.

2.-  SOL·LICITUD,  SI  ESCAU,  DE  LA  INCLUSIÓ  EN  EL  PLA  DE  COOPERACIÓ 
PROVINCIAL  D'OBRES  I  SERVEIS  DE  LA  DIPUTACIÓ  DE  CASTELLÓ  PER  A 
L'EXERCICI  2017  (PLA  CASTELLÓ  135)  DE  REFORMA  INTERIOR  PER  A  LA 
CONSTRUCCIÓ D'UN MÒDUL DE DESPATXOS A L'ANTIC RECINTE MUNICIPAL DE 
LA  BOSCA  I  DE  LA  MILLORA  DE  L'EFICIÈNCIA  ENERGÈTICA  DE  LES 
INSTAL·LACIONS  D'ENLLUMENAT  EXTERIOR  DEL  RECINTE  POLIESPORTIU  DE 
LLOMBAI (Àrea II. Neg. Urbanisme) (exp. G -201/2017)

Sotmesa la ratificació de la inclusió de l'assumpte en l'ordre del dia a la consideració de la 
corporació, els vint membres presents hi presten unànime aprovació. Consegüentment, es 
ratifica la inclusió de l'assumpte en l'ordre del dia.

La  Secretaria  dóna  compte  de  dictamen  de  la  Comissió  Informativa  Permanent 
d'Urbanisme i Medi Ambient, del següent tenor literal:

“Vistes  les  bases reguladores  del Pla  de cooperació  provincial  d'obres  i  serveis  de la 
Diputació Provincial de Castelló per a l'exercici 2017 (Pla Castelló 135), publicades en el 
Butlletí Oficial de la Província núm. 23, de 23 de febrer de 2017; així com la convocatòria 
que obri el termini per a la presentació de sol·licituds publicada en el Butlletí núm. 24, de 
25 de febrer de 2017.

Vista  la  providència  de  l'Alcaldia  Presidència  que  manifesta  la  conveniència  que 
s'incloguen, en l’esmentat Pla de cooperació provincial d'obres i serveis de la Diputació 
Provincial  de  Castelló  per  a  l'exercici  2017  (Pla  Castelló  135), les  obres  de  reforma 
interior per a la construcció d'un mòdul de despatxos a l'antic recinte municipal de la 
Bosca i  de  millora  de  l'eficiència  energètica  de  les  instal·lacions  d'enllumenat 
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exterior del recinte poliesportiu de Llombai,  emmarcades en la línia d'actuacions de 
competència municipal  descrites  en  la  base primera reguladora  del  Pla de  cooperació 
provincial, concretament en el punt 1): �Actuacions d'inversió real (obra)�; ja que les obres 
referides suposen una inversió d'indubtable interés social. 

Vist  que,  segons  les  esmentades  bases,  l'import  assignat  a  l'Ajuntament  de  Borriana 
ascendeix a 150.000 €.

Vistes  les  necessitats  d'aquest  Ajuntament  de  reformar  i  millorar  les  instal·lacions 
esportives més amunt esmentades.

Vistos els informes de l'enginyer de camins municipal, l'informe proposta de la cap de la 
Secció II d'aquest Ajuntament i la resta de documentació que hi ha en l'expedient tramitat a  
aquest  efecte,  així  com  el  dictamen  favorable  emés  per  la  Comissió  Informativa 
d'Urbanisme i Medi Ambient, el Ple de l'Ajuntament ACORDA: 

PRIMER.-  Sol·licitar  la  inclusió  d'aquest  Ajuntament  en el  Pla  de cooperació provincial 
d'obres i serveis de la Diputació Provincial de Castelló per a l'exercici 2017 (Pla Castelló 
135) amb les següents actuacions d'inversió real (obres):

Títol de l'actuació
Pressupost 

d'execució per 
contracta (€)

Honoraris 
de direcció 

obra (€)

Honoraris de 
coordinació 

SS (€)

Total 
pressupost 

(€)

Reforma  interior  per  a  la 
construcció  d'un  mòdul  de 
despatxos  a  l'antic  recinte 
municipal de la Bosca

122.035'50 2.541 423'50 125.000

Millora  de  l'eficiència 
energètica  de  les 
instal·lacions  d'enllumenat 
exterior  del  recinte 
poliesportiu de Llombai

44.516 484 45.000

SEGON.- Comprometre's a l'aportació econòmica en la quantia que excedisca la quantitat 
màxima subvencionable.

TERCER.- Comunicar el present acord a l'Excma. Diputació Provincial de Castelló.”

Sotmesa la urgència de l'assumpte a la consideració de la corporació, els divuit membres 
presents ho aproven per unanimitat.

 
En relació amb el fons de l'assumpte es produeixen les intervencions següents: 

Sr. Gual: “Com que vostés coneixen l'expedient, tampoc ho faré massa llarg… Vull agrair, 
en primer lloc, el dictamen favorable dels grups polítics en la comissió. Com vostés saben, 
ha sigut un procés molt breu (un mes). El mateix president de la Diputació Provincial ja va 
dir que seria un procediment àgil; i ha sigut un procés molt àgil. El calendari és el que és;  
el personal amb què compta aquest ajuntament és el personal que tenim. No obstant això, 
volem agrair el treball dels funcionaris que han treballat per a tirar endavant el projecte 
com més prompte millor. 

I com vostés saben, açò deriva dels antics POIS. Així com l'any passat no estàvem 
especialment satisfets de l'oferta que feia la Diputació, enguany sí que volem agrair  el 
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treball de tots els grups polítics que tenen representació a la Diputació de Castelló; perquè 
entenem que l'oferta és millor, que no limita l'autonomia municipal (que entenem que l'any 
passat sí que venia limitada). Però no entraré en aquest moment a debatre el que es va fer 
l'any passat o es va deixar de fer; sinó que entenem que amb aquests diners podem fer  
coses  bones  per  a  Borriana,  invertim  en  prioritats.  I  entenem  que  era  absolutament 
prioritari el que portem avui al Ple; que és, d'una banda, la reforma interior del mòdul de 
despatxos del poliesportiu de la Bosca, que és una reivindicació històrica per part de totes 
les persones que l’utilitzen, i dels equips que venien utilitzant-lo, perquè no estava en un 
bon estat. I després, la millora en l'eficiència energètica al camp de futbol de Llombai, on, a 
més dels recursos de la Diputació, aquest Ajuntament també destinarà diners.

Per tot açò, els demane el seu vot favorable.”

Sr.  Fuster:  “En  primer  lloc,  vull  dir  que  ens  alegrem que  la  Diputació  (un  any  més) 
col·labore, i que a través del pla puguem desenvolupar inversions al municipi. Si bé és cert 
que aquestes inversions seran ben rebudes, de la mateixa manera hi ha moltes coses per 
fer i per millorar. I potser també hauria estat molt bé replantejar un altre tipus d'inversions.

I  després,  una altra cosa que deixe per a la reflexió… La situació que tenim a 
través  de  l'informe  d'Intervenció.  S'estableix  que  tenim  un  incompliment.  I  aquest 
incompliment espere que després no ens faça penedir-nos dels diners que ens arriben, i  
que podríem destinar a despesa corrent que tenim en el Pressupost, haver de destinar-los 
o aplicar-los a pujades d'impostos als veïns de Borriana.”

Sotmés l'assumpte a la consideració de la corporació, els divuit membres presents del Ple 
de l'Ajuntament hi presten unànime aprovació, i així ho declara la Presidència.

I sense més assumptes per tractar, la Presidència alça la sessió a les 9 hores i 55 minuts,  
de la qual cosa, com a secretària, done fe, i perquè conste estenc la present acta que firme 
juntament amb la Sra. alcaldessa.

L'ALCALDESSA LA SECRETÀRIA

Document firmat electrònicament al marge
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